
  

 

 

 
REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR OREHOVICA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/21-01/4 
URBROJ:  2170-01-09-10-21-16 
Rijeka,  16. studeni 2021. 
                                    
   

 
ZAPISNIK 

SA 26. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

26. sjednica VMO Orehovica održana je 16. studenog 2021. (utorak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
- Saša Novalić, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice VMO Orehovica od 13.10.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Razmatranje prijedloga komunalnih prioriteta MO Orehovica za 2022. godinu 
2 Usvajanje Programa rada i Financijskog plana MO Orehovica za 2022. godinu 
3 Priprema za organizaciju programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za 

prvašiće 
4 Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa predloženim komunalnim 
prioritetima za 2022. godinu i prioritetima koji su dodani od strane nadležnih te sa zaprimljenim 
komentarima stručnih službi. 
 
Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja nazočni su usvojili slijedeće komunalne 
prioritete MO Orehovica za 2022. godinu.  
 

MO OREHOVICA  
UKUPNO: 

MO 302.000,00 

Proširenje javne rasvjete u Ulici Put pod Rebar kod kućnog 
broja 8 

EN 20.000,00 

Proširenje javne rasvjete u Ulici Put pod Rebar od kućnog broja 
2 do udruge Pegaz 

EN 46.000,00 

Popravak LED markera na Grobničkoj cesti  SP 28.000,00 

Zamjena velike kombinirane sprave novom na dječjem igralištu 
u Ulici Kalina 

ZKD 52.000,00 

Uređenje podloge uz zamjenu velike kombinirane sprave na 
dječjem igralištu u Ulici Kalina 

ZKD 8.000,00 

Nastavak izvedbe kamenog zida južno od dječjeg igrališta u 
Ulici Kalina 

ZKD 9.000,00 

Sanacija, popravak i farbanje postojećih zaštitnih stupića na 
području MO Orehovica 

SP 10.000,00 

Uređenje kolnika u ulici Put pod Rebar od kućnog broja 6 prema 
kraju ulice  

RP 55.000,00 

Uređenje kolnika  u Ulici Put pod Rebar – južni krak  od početka 
ulice prema ambulanti za terapeutsko jahanje   

RP 74.000,00 

 
 
AD 2  
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je ponovo upoznala s komentarima 
Povjerenstva-Komisije vezano za izmjenu Programa rada za 2022. godinu temeljem kojih je 
izrađen Financijski plan za iduću godinu. 
  
Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja, nazočni su usvojili Program rada za 2022. 
godinu bez izmjena kao i Financijski plan za iduću godinu.  
 
AD 3 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, pozvala je nazočne na pomoć u pripremi i organizaciji 
programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće.  
Predsjednica Vijeća je istaknula potrebnim da se i ove godine kontaktiraju vlasnici prošlogodišnjih 
firmi koji su uplatili donacije za navedeni program što će učiniti osobno dok će vlasnik firme Krainc 
auto d.o.o. kontaktirati putem e-maila.  
Istaknula je kako se od ravnateljice OŠ Centar dobio popis prvašića i  školske djece do 4. razreda. 



  

Obzirom na manji broj učenika-prvašića (3) a u financijskom planu je predviđeno 1.000,00 kn za 
nabavu čempresa, predsjednica smatra da je iznos prevelik te je mišljenja da bi se u čemprese 
utrošilo oko 300,00 kn dok bi se preostalih 700,00 kn prebacilo na reprezentaciju i kupovinu slatkih 
paketa što će tajnica proslijediti ravnateljici Direkcije na razmatranje.  
Poziv prema građanima za prijavu djece za dobivanje poklon paketa s područja Orehovice objavio 
bi se 29. studenog 2021. a prijave bi se zaprimale do 10. prosinca 2021. Paketi bi se dijelili od 15. 
do 17. prosinca 2021. godine u MO Orehovica u poslijepodnevnim satima.  
Građani će se s pozivom upoznati putem medija, plakata i web stranica MO Orehovica.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD4 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, kroz točku Razno upoznala je prisutne sa održanim 
sastankom sa gosp. Ivankovićem, pročelnikom OGU za sport i tehničku kulturu, vezano za 
uređenje boćališta na Orehovici.  
Predsjednica je naglasila da je ponudu za uređenjem i korištenjem boćališta poslala i jedna 
Udruga.  
Dosadašnja suradnja sa Gradom Rijeka i Riječkim sportskim savezom, bila je uspješna pa 
predsjednica smatra da bi se trebala i dalje nastaviti. 
 
Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje i suglasno je da se nastavi suradnja sa 
Gradom Rijeka i Riječkim sportskim savezom te da se pripremi ugovor i nastave daljnje 
pripreme na uređenju boćališta. 
 
  

 Sjednica je završila u 19:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

Predsjednica VMO Orehovica: 
Ružica Balaban 

   


